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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy:   Sygnalizacji świetlnej na rondzie Żegrze. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Przez wiele lat na rondzie Żegrze nie funkcjonowała sygnalizacja świetlna. Ruch samochodów 

odbywał się płynnie. Co ciekawe nie dochodziło również do wypadków (mniej wypadków  

niż na innych rondach ze sygnalizacją świetlną). Pomimo tego po remoncie trasy tramwajowej 

uruchomiono sygnalizację świetlną. Efekt jest taki, że rondo się korkuje, kierowcy oczekują na zielone 

światło pomimo tego, że na rondzie nie ma innych samochodów. Ponadto warto zauważyć, że przez 

rondo nie przemieszczają się znaczące potoki pieszych. W opinii mieszkańców, jak i samych 

kierowców montaż sygnalizacji świetlnej w chwili obecnej bardziej utrudnia poruszanie się  

po skrzyżowaniu niż pomaga. W godzinach szczytu czerwone światło na rondzie (od ulicy Żegrze  

w kierunku ronda Starołęka) powoduje tworzenie się korków sięgających do skrzyżowania ul. Żegrze 

z Kurlandzką. Taka sytuacja jest absurdalna zwłaszcza, że przed samym remontem trasy i montażem 

sygnalizacji utrudnień (korków) w ruchu nie było. 

 Proszę o informację, czym było spowodowane podjęcie decyzji o montażu sygnalizacji 

świetlnej na jednym z lepiej funkcjonujących rond w Poznaniu oraz jakie plany ma ZDM, aby sytuację 

na w/w rondzie poprawić. 

  

 

 

       Z poważaniem, 

 

               (-) Łukasz Kapustka 
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